
Interpelácia č. 31/2014   
 

3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2014  
 

 

MVDr. Hrdlík: 

Križovatka SNP, Družstevná a M. R. Štefánika. Už 20 rokov po nej chodím a stále neviem, 

ktorá je hlavná, či by nebolo možné nejaké to vodorovné značenie. Dosť to je komplikované. 

Tu je prednosť, tam je prednosť, fakt. Dobré by bolo, keď už budeme značiť to vodorovné 

značenie, niečo tam nakresliť, lebo tu chodia aj ľudia, ktorí sú mimo Trebišova, prvýkrát 

prídu cez ten obchvat a žeby sa niečo nestalo. Chcel by som aj poďakovať tuná vedeniu 

mesta, že križovatku na 29. augusta, Bitúnkovej už je označená, ktorá je hlavná, ktorá 

vedľajšia.  

 

Ing. Kolesár: 

Vodorovné značenie, už tu bola reč o čiarach na parkoviskách, to však nie je typ vodorovným 

dopravným značením o ktorom vy hovoríte. Po ukončení výtlkov budú nielen čiary na 

parkoviskách realizované ale tak, ako každoročne sa snažíme, bude obnovované vodorovné 

dopravné značenie na križovatkách najmä a toto odporúčam pán Ing. Princík zaradiť do plánu, 

pretože na to bude potrebné znova jednoduchý projekt tak,  ako na každú križovatku, 

nemôžme si naťahať čiary, ako chceme, ale skúsime to zahrnúť do projektu.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25.6.2014 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


